
Finansudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 4. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 188
Akstykke om forlængelse af esas (studieadministrativt system)

Spørgsmål 1

Vil ministeren oplyse, om den forsinkede sagsbehandling i ministeriet jf. formuleringen i

aktstykket ”UFM har behandlet sagen så hurtigt som det var muligt, men det bemærkes,

at der er gået mere end tre måneder, jf. BV 2.2.18.1.2, siden behovet for forlængelse af

tidsplanen først blev kendt.”, har været medvirkende til den samlede forsinkelse på ni må-

neder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
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Offentligt


